
 

Protokoll kårstyrelsemöte 15 mars 2022 

 

Närvarande ledamöter: Kim Lindskog, Rebecka Algotson, Signe Wernberg, Bengt-Erik 

Holmqvist, Pernilla Carlquist, Anton Westerlund, Cecilia Kellberg, Andreas Hultman 

 

1. Mötets öppnande 

1.1. Val av ordförande 

Styrelsen utser Signe Wernberg till mötets ordförande. 

1.2.Val av sekreterare 

Styrelsen utser Pernilla Carlquist till mötets sekreterare. 

1.3.Val av justerare 

Styrelsen utser Kim Lindskog till mötets justerare. 

1.4.Godkännande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen utan några tillägg. 

 

2. Uppföljning av verksamheten 

2.1. Status ledare (och kö) 

Förfrågan om ledarengagemang inför hösten har gått ut. Väldigt stor ledarbrist 

på några äventyraravdelningar.   

2.2. Säker och trygg verksamhet 

Fokus på att alla ledare ska gå Trygga möten under hösten.  

2.3.Rapportering verksamhet inom respektive gren 

• Myrorna - Rullar på. 

• Spårare - Snurrar på.  

• Upptäckare - Rullar på.  

• Äventyrare – Råder viss brist av ledare. 

• Utmanare - Bra samarbete på grenen 

2.4. Rapportering kårgemensamma aktiviteter 

• Scouternas dag 

Planeringen går bra och är på god väg. 

Anmälan har öppnat. 



• Kårläger 2022 

Anmälan har öppnat. 

Materielgruppen har gjort en lista på allt material som behövs. 

Intendentur behövs. 

Programplaneringen är i full gång. 

• Program övrigt jubileumsfirande 2022 

Har börjat att kika på lokaler för jubileumsmiddag för ledare. 

• Våravslutningen 

Fräkenbotten är bokad och betalad. 

 

3. Bygget och material 

3.1. Inköp av slanor önskas 
3.2. Surrningsrep 

Kråkfåglarna fixar. 

 

4. Ekonomi 

4.1. Policy ekonomi och avgifter 

Signe Wernberg redogör för den reviderade Policy - ekonomi och avgifter. 

Styrelsen godkänner policyn i dag. 

Till hösten ska policyn revideras igen efter dialog med kåren och 

stämmobeslut. 
4.2. Avdelningarnas kassa 

Kåren behöver ha en dialog om vad pengarna i avdelningskassorna ska 

användas till. 
4.3. Materialinköp inför kårläger 

Styrelsen godkänner inköpen som Lägerförrådsgruppen har efterfrågat till 

sommarlägret.  

4.4. Covid-bidrag 

Kåren kommer att få ett bidrag i april från staten.  
4.5. Skrivare 

Avtalet med skrivar-bolaget sägs upp i juni. Kåren äger nu skrivaren. 

Byggetgruppen tar över driften.  

 

5. Utbildning 

5.1. Utbildningsvecka v 14 
KSAU arbetar på vad som ska hända då. 

 

6. Övriga frågor 

6.1. Städa bygget 

Carpet Diem får1600kr/städning.  

Den nuvarande städningen ska sägas upp. 

6.2. Profilprodukter 

Offert på kår-fiskehattar ska tas fram till nästa styrelsemöte. 

6.3. Utmanarledare 

Styrelsen har börjat leta efter utmanarledare till hösten. 



 

7. Mötets avslutande 

7.1. Nästa möte 

Torsdag 28 april kl. 19. 

7.2. Mötet avslutas 

Signe Wernberg avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

________________________________  ________________________________  
Signe Wernberg, ordförande    Kim Lindskog, justerare 

 

 

  

________________________________ 

Pernilla Carlquist, sekreterare 

 

 

 


